
Det är fredag och 8 mars. Den magiska vårvintern börjar märkas av. Sol och takdropp. 
 

Jag avrundar arbetsveckan med några frågor till vår nyvalde ordförande Torgny 
Näslund, mannen som gör det igen!, tackat ja till ordförandeposten för andra året i följd. 

 
....... 
Hej Torgny!  
Vi börjar med att säga GRATTIS! till dig och till oss som medlemmar. Du är modig 
du, som tackar ja till att leda klubben framåt ännu ett år framåt och glada är vi för 
det. 
-Tack!  
 
På tal om "mod", hur modig är du på en skala, 1-
10 skulle du säga?  
-att skala mitt mod vill jag inte göra, men däremot är 
jag en sann optimist som oftast ser möjligheter och 
inte hinder - det är väl så en sann entreprenör är, 
vilket jag är. 
 
Rädsla då? Finns det något du är skrajsen för, vad 
i såfall?  
- jag är dålig på att vara på tak, har ramlat ned och 
det har satt sitt spår. 
 
Du har suttit ett år på posten som ordförande. 
Hur har det varit?  
- kul har det varit och trevligt att möta alla 
medlemmar i min roll i klubben. Det känns väldigt 
roligt att vi har lyckats fylla upp alla vakanta platser i 
verksamhetsgrupperna, ingen nämnd ingen glömd. 
Viktigt när vi är så stor klubb med så många 
medlemmar. Känns hoppfullt. 
 
2023 tackade du ja till ordförandeposten. Tycker du att du har lyckats nå målen 
du satte upp då. Har det varit svår/lätt, utveckla gärna?  
- arbetet har varit lätt med så otroligt duktiga och engagerade medlemmar på olika 
poster i klubben allt från styrelsen och nedåt. Det går lätt när folk vill vara med och bidra 
med både kraft, idéer och lösningar. 
 
Nytt år nya möjligheter, brukar man säga. Klubben har växt enormt på kort tid och 
snart når vi den magiska gränsen på 1000 medlemmar! Vilket är kul och smått 
otroligt... en klubb som snart står utan klubbområde. Hur tror du det kommer 
påverka klubben/medlemmarna?  
- ju fler vi samlas runt vårt intresse, ju bättre är det ju. Det är viktigt att vi håller ihop nu, 
att vi hjälps åt att styra "skutan" åt samma håll. Då blir det bra, då blir vi starka. 
 
När klubben blir så stor med sådant stort utbud, kan det finnas en risk att det blir 
småklubbar i "storklubben"? 



- det är där det är så viktigt med verksamhetsmöten, att vi kommunicerar med varandra 
över gränserna. Otroligt viktigt! 
 
Vilken hjärtefråga fråga kommer vara viktigast 
för dig personligen och för styrelsen att arbeta 
med under kommande år?  
- det jag känner som kommer att vara viktigt är 
utbildning på alla nivåer så att vi kan bedriva 
kursverksamhet i den utsträckning vi vill. Trycket 
och efterfrågan på kurser är stor. Här finns det 
mycket att göra.  
 
Om du kikar några år bakåt i backspegeln. Ser du 
någon skillnad på klubben idag mot  förr? Hur 
kommer det sig tror du?  
- jag kan bara se ett och ett halvt år bakåt och där 
började den här "medlemsexplosionen" och allt som 
kommit med den har gjort att läget är lite 
annorlunda och sedan Susannes (vår tidigare kassör) 
förslag om ett möte ”Hur får vi i gång brukset” som 
medförde att intresset för brukset ökade. Det är inte 
hela sanningen, men en del, samt att det hände 
mycket inom våra versamhetsgrupper.  
 
Det här med svårigheten att få folk att hjälpa till när det arrangeras saker i 
klubben. Hur kan vi förändra de tankegångarna hos våra medlemmar?  
- om vi får ett nytt klubbområde med ny klubbstuga där vi kan träffas över en kopp kaffe, 
där börjar gemenskapen och där kan vi börja bygga...  
 
Nu lämnar vi klubben lite. Vi pratade lite privat sist och jag vill ju spinna vidare på 
det för att lära känna dig lite mer...  
 
Du och Din hund Frost som du tränar/tävlar och har höga ambitioner med. 2024, 
hur ser det ut för er?  
- den här säsongen blir spännande hoppas jag. Vi har gjort framsteg på lydnaden i vinter. 
Första tävlingen blir ekl skydd Kungälv 10/5 sedan den 18/5 ekl sök i Enköping. Jag ska 
ha en "dust" med Benny Hellis igen . Sedan får vi se hur säsongen blir, var snubblande 
nära att ta mig till SM i sök i fjol då vi låg på en 3:e reserv om jag bara hade skickat in 
anmälan...  
 
Vi vet att du är en "naturmupp" som älskar att laga mat ute, åka skoter och snö. 
Har du något tips på något smarrigt att lägga på elden eller hällen?  
- plättsmet i petflaska samt strimlad bacon i stekpanna, det har mina döttrar fått steka 
många gånger.  
 
Ursäkta, men jag har väldigt svårt att se dig ligga på beachen och njuta av stekhet 
sol, eller har jag fel?  
- det mest osannolika är att mina döttrar kan tänka är mig med paraplydrink på en 
sandstrand.  



 
Om du får välja att resa någonstans i världen, vart 
åker du?  
- svaret är enkelt. Fjällen. Där mår jag.  
 
Kloka ord, citat, livsmotto du tycker är bra. Har du 
något du tycker är bra?  
- "fånga dagen". Att försöka göra det bästa av varje dag. 
 
Har du något kul på gång 2024 som du ser fram emot?  
- en fiskeresa till drömstället Dokki , långt ifrån 
bebyggelsen.  
 
Tack för att jag fick ställa några frågvisa frågor. Vi 
önskar dig och resten av styrelsen stort lycka till i livet 
och med klubbarbetet framöver.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


